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Zhangjiajie
Zhangjiajie is a prefecture-level city in the northwestern part of Hunan 
province, People’s Republic of China. It comprises the district of Yongding, 
Wulingyuan and counties of Cili and Sangzhi. 

张家界
张家界市是中华人民共和国湖南省下辖的地级市，旧称大庸，位于湖南省西北部， 
澧水中上游，属武陵山脉腹地。张家界因旅游建市，是中国最重要的旅游城市之一，
素有“奇峰三千，秀水八百”的美誉。

中国 CHINA

8D6N

壮丽张家界
常德 | 凤凰 | 张家界
无购物站 & 无自费

MAGNIFICENT
ZHANGJIAJIE 

CHANGDE | PHOENIX | ZHANGJIAJIE
NO SHOPPING STOP & NO OPTIONAL  



吉隆坡  长沙第1天

集合于机场，飞往长沙。

长沙 -172公里- 常德第2天
★柳叶湖 
【含游船】【大小河街】
柳叶湖周围环境幽美，湖水清澈，周边山峦起伏，绿树成荫。

常德步行街

第3天 常德 -282公里- 凤凰
★凤凰古城（含门票 市值148人民币）
【沱江泛舟】【虹桥艺术楼】【土家吊脚楼】【夜游古城】
凤凰被誉为“中国最美丽的小镇”，是一个以自然美景、丰蕴历史、多
彩的民族风情，以及夜景而闻名的小县城。 

第4天 凤凰 -194公里- 张家界

★七星山国家景区
【含往返索道】【环保车】【摘星台】【七星山大峡谷】【1520天空
之眼】
有着“天空之城”的美誉，海拔 1528 米，曾被驴友们称为“湖南最难
登的山 ”。

★天门狐仙大型山水实景音乐剧
国家唯一金奖、一部超震撼的户外山水实景演出。
※若团队在12月8日-3月8日，或其他因素所造成的停演期间出发或抵达，将另安
排观赏《魅力湘西》。

第5天 张家界
★土家风情园
在这里可以领略到土家族山寨风貌和精彩的土家族民俗风情还有全国最
大、最高的木质结构吊脚楼。

★天门山国家森林公园 市值237人民币
【天门山索道（单程）】【天门山玻璃栈道（含鞋套）】
【驱车途径九曲十八弯】【天门洞 （含手扶电梯）】
天门山索道是世界上最长的高山客运索道。索道全长7455米，高度差
达1279米。
※若遇气候或设备检修维护等不可抗力之因素，缆车、环保车、电扶梯停驶，游
览的交通工具需以景区调配为主，也因属团体套票，所以无法单一退费敬请见
谅。
※冬季（12月-2月）天门洞结冰环保车停运，天门洞关闭退费30RMB/人（视天
气而定）。

★夜游七十二奇楼

第6天 张家界
★张家界国家森林公园
【百龙天梯（VIP通道）】【袁家界】【天下第一桥】【杨家界”登峰
墙”观景台】
张家界所有的风景精髓：高耸的砂岩柱，飘渺的云海，丰富的野生动物，
以及宁静的溪流。白龙电梯是世界上最高、承载重量最大的户外电梯。

特别
安排 蘋果全景区包车，不用和其他游人拼车。（市值RMB1500/车）

第7天 张家界

★黄龙洞（含VIP通道 + 游船 + 专团讲解员）
黄龙洞被称为“世界洞穴的奇迹”，是中国最大的洞穴之一。这是一个喀
斯特洞穴，里面满是石笋、钟乳石、地下溪流和大洞穴。

★大峡谷 - 玻璃天桥
【含船游大峡谷】【含上下寻宝电梯】
悬在张家界大峡谷上空的张家界玻璃桥是世界上最长、最高的玻璃桥。若
你有过人胆量站在上面，你将可鸟瞰整个大峡谷美景。
※注：1. 如玻璃天桥遇天气或其它原因关闭，将退门票费RMB140。 
2. 大峡谷将以宝峰湖游船替换。

溪布街

张家界 -321公里- 长沙  吉隆坡第8天
★黄兴路步行街 【含每人一杯网红饮料】

送往机场，返回温馨的家园。

符号表示：★ 含门票；游览站点

七十二奇楼七十二奇楼 72 Tujia Stilted Building 72 Tujia Stilted Building

张家界 张家界 ZhangjiajieZhangjiajie
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凤凰
Phoenix

张家界
Zhangjiajie

长沙
Changsha

常德
Changde

ZhangjiajieDAY 6
★Zhangjiajie National Forest Park 
[Bailong elevator (VIP lane) ] [Yuan Jia Jie] [World Bridge] 
[Yang Jia jie “Dengfeng Wall” (Observatory Watching the Peaks)] 
Zhangjiajie National Forest Park is one of China’s best national 
parks. It contains the essence of Zhangjiajie scenery: the towering 
sandstone pillars, sometimes in seas of cloud, rich wildlife, and 
tranquil streams.  

SPECIAL ARRANGEMENT

Apple special arrangement charter coach throughout 
the visit. (Market Price RMB1500/coach) 

ZhangjiajieDAY 7
★Yellow Dragon Cave (VIP lane + Boat Ride + Group Exclusive 
Guides) 
Also known as “the wonder of the world’s caves”, is one of the 
largest caverns in China.
★Zhangjiajie Grand Canyon - Glass Bridge 
[Boat Ride] [Includes Escalator]  
Zhangjiajie Glass Bridge is the world’s longest and highest glass 
bridge, hanging over Zhangjiajie Grand Canyon. Standing on it, 
if dare to, you can have a bird’s eye view of the Grand Canyon. 
※1. Glass Bridge: If the attraction is closed due to unpredictable weather 
and unforeseen circumstances, the entrance fee of RMB140 will be 
refunded. 
2. The Grand Canyon will be replaced to boat ride on Baofeng Lake.

Xibu Street

Zhangjiajie -321km- Changsha  
Kuala Lumpur DAY 8

★Huangxing Shopping Street [Includes Instagrammable Drink]

Transfer to airport for flight back home. 

Kuala Lumpur  ChangshaDAY 1
Assemble in airport for your flight to Changsha. 

Changsha -172km- ChangdeDAY 2
★Liuye Lake
 [Includes Cruise] [Daxiaohe Street]
Liuye Lake is beautiful, with clear lake water and undulating 
mountains covered in lush greenery.
Changde Walking Street

Changde -282km- Phoenix DAY 3
★Phoenix Ancient Town (Includes Ticket Market price RMB148) 
[Boat ride along Tou River] [Hongqiao Art Centre] 
[Stilted Building Of Tujia Nationality] [Night view of the Ancient 
Town] 
Phoenix is a beautiful town in China, famous for its natural beauty, 
rich history, ethnic customs, and night scenery.  

Phoenix -194km- ZhangjiajieDAY 4
★Qixing Mountain
[Cable Car] [Electric Car] [Qixing Mountain Grand Canyon] 
[1520 Eye of the Sky]
Altitude of 1,528 meters and is known as “the city in the sky” with 
the highest elevation in Zhangjiajie.
★Mount Tianmen Fox Fairy Show 
A stunning outdoor performance using landscapes of the 
Zhangjiajie mountains. 
※Show will be replace to Charming Xiangxi for group departure or arrival 
date on 08 Dec to 08 Mar or any unforseen circumstances. 

ZhangjiajieDAY 5
★Tujia Folk Customs Park 
Enjoy the Tujia style and the wonderful Tujia folk customs. 
★Tianmen Mountain National Park Market price RMB237
[Tianmen Mountain Cable Car] [Tianmen Mountain Glass Plank 
(Includes shoe cover) ][Drive pass The Winding Road] 
[Tianmen Cave (Includes escalator) ] 
Tianmen Mountain Cableway, the longest passenger cableway 
of high mountains in the world. The cableway has a total length 
of 7455 meters and a height gap of 1279 meters.
※In the event of any suspension service of the cable car or escalator, 
replacement transport for the tour will be arranged. Due to ticket purchase 
is group ticket, refund of an individual section of Tianmen Mountain 
National park is unavailable. 
※Winter season (Dec-Feb) visit to Tianmen Cave escalator ride & shuttle 
bus will be closed,  the entrance fee of RMB30 will be refunded.

★72 Tujia Stilted Building Night Tour

Note: ★ Entrance fees Included ; Sightseeing stop

天门山玻璃栈道 天门山玻璃栈道 Tianmen Mountain Glass PlankTianmen Mountain Glass Plank



行程亮点 HIGHLIGHTS

※餐标 人民币 | Meal Cost RMB※餐饮安排 MEAL PLAN | 住宿 ACCOMMODATIONS
天数 DAYS 早餐 BREAKFAST 午餐 LUNCH 晚餐 DINNER 特选酒店 SELECTED HOTELS

1 - - - -

2

机上用餐 On Board 
 湖南风味 50

Hunan Cuisine
 常德风味 60

Changde Cuisine
常德鼎城福捷希尔顿花园酒店 或 同级

Changde Hilton Garden Inn Hotel or Similar当地餐厅 50 
Local Restaurant

3 酒店 Hotel 中式合菜 50
Chinese Cuisine

苗家风味 60
Miao Cuisine

凤凰凤仙境温德姆至尊豪廷温泉酒店 或 同级
Fenghuang Wyndham Grand Plaza Royale Hot 

Springs Hotel or Similar

4 酒店 Hotel 韩国烤肉 60
Korean BBQ

酒店套餐 98
Hotel Set Dinner

张家界阳光大酒店 或 同级
Zhangjiajie Sunshine Hotel & Resort or Similar

5 酒店 Hotel 野生菌火锅 60
Mushroom Steamboat

湘西风味 60 
Xiangxi Cuisine

张家界纳百利皇冠假日酒店 或 同级
Zhangjiajie Crowne Plaza Wulingyuan Hotel

or Similar6 酒店 Hotel 武陵风味 50
Wuling Cuisine

酒店晚餐 98 
Hotel Dinner

7 酒店 Hotel 土家风味 50
Tu Jia Cuisine

湘西风味 80 
Xiangxi Cuisine

8 酒店 Hotel 火宫殿老字号 90 
Huo Gong Dian Honored Brand

晚餐自理 
Own Expenses -

[体验] 
张家界玻璃天桥 - 世界最长、最高全透明玻璃桥
天门山玻璃栈道 - 火爆抖音的悬崖边试胆栈道
天门山索道 - 世界上最长高山客运索道
百龙天梯 - 吉尼斯世界纪录最高户外电梯

[景点] 
天门山 - “湘西第一神山”
凤凰古镇 - 中国最美丽小城之一
黄龙洞 - 被评为中国最美旅游奇洞
张家界国家森林公园 - 世界自然遗产、世界地质公园
七十二奇楼 - 光影璀璨不夜城 

[享受] 
景区包车 - 蘋果独家安排
百龙天梯 - VIP通道，减免排队之痛
《天门狐仙》 - 世界唯一的高山峽谷实景大舞台
贴心加码 - 安排乘坐VIP 2+1 旅游巴士

[品尝] 
当地必吃： 火宫殿 | 湖南风味 | 蘑菇风味
特色料理：  韩国烧烤 | 酒店自助餐

China Tours - Additional Terms & Conditions:
1. Tours are conducted in Mandarin.
2. Triple Room - Third person shall be based on rollaway bed.
3. Tour fare quoted is for MALAYSIAN, non-Malaysian surcharge applied.
4. In-coach Shopping - For your convenience, a variety of local snacks are offered for sale 

on board the coach.  If interested, please place your order with our tour guide. 

中国团 - 附加条规:
1. 所有行程以中文讲解为主。
2. 三人房-房内第三名住客的床褥，将以折叠式为准。
3. 团费仅适用于大马公民，外国公民则需缴付额外费用。
4. 车上购物 - 为了您的方便起见，车上会售卖道地小吃。若您有兴趣购买，请向我们的导游洽询。

For Agent Use Only:

Travel Essentials:
Passport & Visas - Each tour member is responsible to ensure their passport is valid for at least 
six (6) months from the return date of the trip and all necessary visas and permits have been 
acquired.
Travel Insurance - It’s essential that you take out a comprehensive travel insurance before 
travel.

Terms & Conditions:
1.  Itineraries, meals, hotels and transportation are subject to change without prior notice.
2. AVSB reserves the right to make changes to or cancel the itinerary at any time due to 

unforeseen circumstances, especially during peak periods or in the event of a force 
majeure.

3. AVSB is not responsible for omissions, printing and/or presentation errors in brochures or in 
any media where such information may be presented; AVSB reserves the right to make 
corrections as required.

4.  Every person participating in AVSB’s tours shall travel at his/her own risk. AVSB shall not be 
held liable to any person for additional expenses that may be incurred due to delays or 
changes in any transport services, sickness, weather, strikes, war or other causes.

5. For other terms & conditions, refer overleaf of invoice or visit https://www.applevacations.
my/web/terms.php

6.  All pictures shown are for illustration purpose only.
Note: AVSB refers to Apple Vacations Sdn Bhd

Printed Date: OCT 2023

旅行必备:
护照或签证 - 团员有责任确保护照有效期需至少6个月(从返程日期算起)，并且取得必要的签证和准证。
旅游保险 - 出发前，建议您购买全面的旅游保险。 

条规:
1. 行程、膳食、酒店住宿和交通可能会有所更动，恕不另行通知。
2. 若出现无法预测的特殊情况,特别是在旅游旺季期间，蘋果旅遊将保留更改或取消行程的权利。
3. 若蘋果旅遊的宣传手册或任何传播媒介，出现任何形式的印刷失误或遗漏，本公司一概不负责，并

且保留更正的权利。
4. 每位参与蘋果旅遊团的成员，必须为自身安全或行为负责。若出现无法预测的特殊情况 (例如：交通

延误/取消、天气、疾病、示威、战争等等)，因而引发额外支出的问题，蘋果旅遊一概不负责，旅客
需自行负责额外的费用。

5. 详情条规，请参阅单据背页或浏览 https://www.applevacations.my/web/terms.php
6. 以上图片仅供参考，请以实物为准。 

03-2705 8218
快来聊一聊  LET’S CHATAPPLE VACATIONSAPPLE VACATIONS

[EXPERIENCE] 
Longest & Highest Transparent Glass Bridge - Zhangjiajie Glass Bridge
Top Rated Tik Tok Cliff Glass Plank - Tianmen Mountain Glass Plank
The World Longest Highland Cable Car - Tianmen Mountain Cable Car
The Guiness World of Record The Tallest Outdoor Elevator - Bailong Elevator

[ATTRACTIONS] 
Xiangxi The First Holy Mountain - Tianmen Mountain
One of the most Beautiful Old Town - Phoenix Ancient Town
The Wonders Cave of China - Yellow Dragon Cave
The World Natural Heritage - Zhangjiajie National Forest Park
City that never sleeps - 72 Tujia Stilted Building 

[ENJOY] 
Apple Exclusive Arrangement  - Charter Coach at Scenic Area 
VIP Lane, No Queue - Bailong Elevator
Highland Canyon Landscape Stage - Mount Tianmen Fox Fairy Show
VIP Coach arrangement through out the Journey

[GOURMET] 
Must Try: Huogongdian | Hunan’s Cuisine | Mushroom Cuisine
Special Cuisine: Korean BBQ | Hotel Buffet


